
Z A P I S N I K 
1. redne seje Sveta staršev Osnovne šole Rače, 

 ki je bila v sredo, 25. 9. 2024, ob 17.30 
v jedilnici, v pritličju šole 

Predlog dnevnega reda: 

  
1. Pregled	 prisotnos0,	 kons0tuiranje	 Sveta	 staršev	 OŠ	 Rače	 v	 šolskem	 letu	 2024/25	 ter	

izvolitev	predsednika	in	namestnika	predsednika	in	določitev	zapisnikarja.		

2. Potrditev	predloga	dnevnega	reda.		

3. Potrditev	 zapisnika	 in	 pregled	 sklepov	 predhodne	 seje	 Sveta	 staršev	 OŠ	 Rače	 v	 letu	
2023/24.		

4. Seznanitev	 s	 predlogom	poročila	o	 realizaciji	 LDN	 za	2023/24	 (šola	 in	 vrtec)	 in	 poročila	
NPZ	za	2023/24.		

5. Obravnava	predloga	nadstandardnih	storitev	za	šolsko	leto	2024/25.		

6. Obravnava	predloga	LDN	šole	in	vrtca	za	šolsko	leto	2024/25.		

7. Poročilo	ravnatelja.	

8. Pobude	in	predlogi	s	1.	roditeljskih	sestankov	ter	aktualna	problema0ka.		

9. Razno.		

OSNOVNA ŠOLA RAČE 
SVET STARŠEV OŠ RAČE

Grajski trg 1, 2327  RAČE 
E-mail: os.race@guest.arnes.si 

Davčna številka: 97890898

tel. / fax  (02) 609 71 10,   609 71 19 Matična številka: 5085292

Del. št.:   900-3/2024/3 Datum:  4. 10. 2024

mailto:os.race@guest.arnes.si


Seznam vabljenih na sejo:   

Predstavniki oddelkov: 

Ravnatelj:                  Rolando Lašič 
Pomočnici ravnatelja:      Romana Zupančič 

Sejo je do izvolitve predsednika vodil ravnatelj g. Rolando Lašič, nato pa predsednik Sveta 
staršev g. Aleksander Zidanšek. 

VRTEC ŠOLA

SKUPINA Član/-ica Razred Član/-ica

DEŽNIKI Bauman Urška 1. a Kolar Tamara 

KAPLJICE Jarc Mateja 1. b Babić Suzana 

KOMETI Pleteršek Nina 2. a Medved Vesna 

LUNICE Klavžar Bojan 2. b Resnik Anja 

MAVRICE Plečko Kaja 3. a Ferk Nika 

MEHURČKI Abraham Tilen 3. b Bodner Natalija 

OBLAČKI Ljubič Lara 4. a Brumen Sandra 

SNEŽINKE Rudolf Špela 4. b Urbas Urška 

SONČKI Vraničar Teja 5. a Pernat Tina 

VETRNICE Krambrger Tamara 5. b Hajdinjak Viktorija 

ZVEZDICE Cafuta Klementina 5. c Granda Aleksander 

6. a Krajnc Monika 

6. b Anja Čelan 

7. a Bitić Tanja 

7. b Pal Jasmina 

8. a Bradač Barbara 

8. b Petek Denis 

9. a Zidanšek Aleksander 

9. b Bošković Borko 

 Nina Brezner 



Ad 1. Pregled prisotnosti, konstituiranje Sveta staršev OŠ Rače v šolskem letu 
2024/25 ter izvolitev predsednika in namestnika predsednika in določitev 
zapisnikarja. 

Ravnatelj je ugotovil, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 predstavnikov od 30 
oddelkov. Seznam prisotnih je v prilogi 1.  

Soglasje h kandidaturi za predsednika je dal g. Zidanšek, predstavnik 9, a razreda, h 
kandidaturi za namestnico predsednika pa ga. Lara Ljubič, predstavnica skupine Oblački. 

Za zapisnikarja je bila predlagana ga. Lara Ljubič, ki je podala soglasje. 

Sklep 1: 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (18 glasov od 18 prisotnih).  

Ravnatelj je predal vodenje seje predsedniku Sveta staršev.  

Sklep 2: 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (18 glasov od 18 prisotnih). 

Sklep 3: 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (18 glasov od 18 prisotnih). 

Ad 2.  Potrditev predloga dnevnega reda.  

Sklep 4:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (18 glasov od 18 prisotnih). 

Ad 3. Potrditev zapisnika in pregled sklepov predhodne seje Sveta staršev 
OŠ Rače v letu 2023/24. 

Zapisnik 3. redne Sveta staršev OŠ Rače 2022/24 je objavljen na spletni strani. Na zapisnik ni 
bilo pripomb. 

Za predsednika Sveta staršev je bil izvoljen dr. Aleksander Zidanšek.

Za namestnico predsednika Sveta staršev je bila izvoljena ga. Lara Ljubič.

Za zapisnikarja 1. seje Sveta staršev OŠ Rače v šolskem letu 2024/25 je bila 
soglasno potrjena ga. Lara Ljubič.

 Svet staršev je sprejel predlog dnevnega reda. 



Sklep 5:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (18 glasov od 18 prisotnih). 

Ad 4. Seznanitev s predlogom poročila o realizaciji LDN za 2023/24 (šola in 
vrtec) in poročila NPZ za 2023/24.  

Ravnatelj in pomočnica ravnatelja za vrtec sta predstavila predložena gradiva, medtem se je 
pridružila še ena predstavnica oddelkov in ena namestnica, ki nima pravice glasovanja. 

Starši na predloge Poročila o realizaciji LDN za 2023/24 (šola in vrtec) in Poročila NPZ, ki so 
priloženi kot priloge 2, 3 in 4, niso imeli pripomb. 

Prisotnim se je pridružil še en predstavnik oddelkov šole. 

Sklep 6:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (19 glasov od 19 prisotnih).  

Sklep 7:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (19 glasov od 19 prisotnih).  

Ad 5. Obravnava predloga nadstandardnih storitev za šolsko leto 2024/2025. 

Ravnatelj je predstavil predlog nadstandardnih storitev za šolsko leto 2024/2025, ki je 
priložen kot priloga 5. Cene so okvirne, tako da lahko pride še do manjših sprememb. 

VPRAŠANJE: Zakaj v vrtcu ni vrtca v naravi. 
ODGOVOR: Vrtec se je odločil, da vrtca v naravi ne bo izvajal. 

Sklep 8:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (19 glasov od 19 prisotnih).  

Svet staršev je potrdil zapisnik 3. redne seje Sveta staršev OŠ Rače 2023/24 
in ugotovil, da so bili sklepi realizirani.

Svet staršev se je seznanil s Poročilom o realizaciji LDN za 2023/24 za šolo 
in vrtec.

Svet staršev se je seznanil s Poročilom NPZ za 2023/24.

Svet staršev se je seznanil s Predlogom nadstandardnih storitev za šolsko leto 
2024/2025 in dal soglasje k predloženemu Predlogu nadstandardnih storitev 
OŠ Rače 2024/25.



Ad 6. Obravnava predloga LDN šole in vrtca za šolsko leto 2024/2025.  

Predlagana LDN šole in vrtca za šolsko leto 2024/2025 je predstavil ravnatelj in sta priložena 
kot prilogi 6 in 7.  

VPRAŠANJE: Bi lahko šola prej obvestila starše o popoldanskih dejavnostih v vrtcu, da bi 
se jih otroci lažje udeležili? 
ODGOVOR: Obvestilo je bilo vedno en teden prej poslano staršem, ki so ga dobili. Zaradi 
majhnega odziva so se odločili, da z dejavnostmi za eno leto počakajo.  

VPRAŠANJE: Pri obogatitvenih dejavnostih niso navedeni vsi oddelki? 
ODGOVOR: Bo popravljeno in se bo izvajalo v skupini.  

VPRAŠANJE: Bi lahko na položnicah za vrtec zapisali, za katero skupino je bila izdana 
položnica, ker je prihajalo do napak pri ceni? Kako se razdelijo otroci v skupine, saj je cena 
za kombinirane oddelke dosti drugačna? 
ODGOVOR: Vrtec se trudi za čim boljšo razdelitev, tako da otroci ne bi prepogosto 
menjevali skupin.  

VPRAŠANJE: Ali morajo otroci v vrtcu prinesti nove knjige? 
ODGOVOR: Ne, gre za akcijo za izboljšanje odnosa do knjige. Starši so naprošeni, da 
prinesejo kakšno rabljeno knjigo, da bi si jih otroci izmenjali in bi tako prebrali več knjig.  

VPRAŠANJE: Varnost pri vratih 1? 
ODGOVOR: Vrata so že bila popravljena, zamenjan je bil sistem na domofonu.  

VPRAŠANJE: Problem je tudi pri vratih pri parkirišču ter pri vratih od šole in igrišča. Bi se 
to dalo urediti? Bi se lahko vmesna vrata tudi zaprla, zaradi varnosti med odhodom otrok na 
WC? Bi se lahko pri vratih bolje označili zvonci, kateri je za katero igralnico? 
ODGOVOR: Problem je z vrati, ki se težko zaprejo. Šola bo ponovila poziv staršem, da vrata 
zapirajo. Spremenil se bo tudi režim vstopanja v vrtec, tako da naj starši hodijo zgolj skozi 
svoj vhod. 

Sklep 9:  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (19 glasov od 19 prisotnih).  

Ad 7. Poročilo ravnatelja.  

Ravnatelj je predstavil delo v novem šolskem letu, poročilo ravnatelja je priloženo kot priloga 
8. Kultura odnosov je tudi letos prednostno področje. Ena od predstavnic je zapustila sejo, 
prisotnih je 18 predstavnikov. 

Svet staršev se je seznanil s predlogom LDN šole in vrtca za šolsko leto 
2024/2025 in sprejel mnenje, da sta predložena LDN šole in vrtca za šolsko 
leto 2024/25 primerna.



Ad 8. Pobude in predlogi s 1. roditeljskih sestankov ter aktualna problematika.  
Predstavljene so bile naslednje pobude, predlogi in vprašanja: 

VPRAŠANJE: Včeraj popoldan je bil problem pri Svizcu z njihovim vaditeljem, ki se je 
neprimerno obnašal. 
ODGOVOR: Šola bo problem raziskala. 

VPRAŠANJE: Predlog je, da bi izboljšali prehrano, bodo primeri poslani šoli. Ima šola 
organizatorja prehrane? 
ODGOVOR: Šola ima le 18% možne zaposlitve za organizacijo prehrane. Na razpis se ni 
nihče prijavil. Trenutno so organizatorji prehrane učitelji razrednega pouka. 

VPRAŠANJE: Pohvala za mize v likovni učilnici in pohvala za izboljšanje urnika za 
nemščino. Kako je s potovanji učencev v tujino? Ali se plačuje strošek tekmovanj? 
ODGOVOR: Ministrstvo je dalo navodilo, naj se ekskurzije ne izvajajo v tujini oz. se lahko 
izvajajo le na lastno odgovornost. Šola bo krila stroške tekmovanj. 

VPRAŠANJE: Pohvale razredničarki in prejšnji razredničarki v 9. a. Imajo predlog, da bi se 
informacije o preverjanjih znanja objavljale tudi na spletni strani in da se decembra izvede 
šolska prireditev.  
ODGOVOR: Šola bo izvedla prireditev. 

PREDLOG: V 8. razredu so bile narejene skupine za slovenščino in matematiko. Niso 
vedeli, kako so narejene skupine. Dobro bi bilo, da se pojasni, da ne gre za nivoje. 

VPRAŠANJE: Koncept RAP-a je bil prenovljen. Kako se šola odloči, katere dejavnosti bo 
ponudila?  
ODGOVOR: Šola ponudi dejavnosti, ki so zanimive za otroke in jih s svojim kadrom lahko 
pokrije. 

Sejo je zapustila predstavnica, prisotnih je še 17 predstavnikov. Pridružil se je še en 
predstavnik. Prisotnih je 18 predstavnikov. 

Predstavniki skupin vrtca so pohvalili vzgojiteljice v vrtcu za odlično delo v skupinah 
Mehurčki, Oblački, Vetrnice in Snežinke. 

Ad 9. Razno.  

Naslednji redni seji sveta staršev bosta v torek, 5. 2. 2025, in v četrtek, 27. 5. 2025. 
Seja je bila zaključena ob 19:10. 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev OŠ Rače: 
Lara Ljubič      dr. Aleksander Zidanšek 

Rače, 4. 10. 2024 



Priloge:  
1. Seznam udeležencev 
2. Predlog Poročila o realizaciji LDN za 2023/24 za šolo 
3. Predlog Poročila o realizaciji LDN za 2023/24 za vrtec 
4. Predlog Poročila o NPZ za 2023/24 
5. Predlog Nadstandardnih storitev za šolsko leto 2024/2025 
6. Predlog LDN šole za šolsko leto 2024/2025 
7. Predlog LDN vrtca za šolsko leto 2024/2025 
8. Poročilo ravnatelja 


